

Debate was resumed on the motion of Mr. Stanfield, seconded by Mr. Baker (Grenville—Carleton),—That, in the opinion of this House, the government must now renew its commitment to reduce regional disparities by developing and implementing without further delay comprehensive development strategies for Eastern Quebec and the Atlantic provinces including such areas as transportation, energy, primary resources, industrial and service sector expansion.

And debate continuing;

By unanimous consent, the House reverted to "Motions".

By unanimous consent, on motion of Mr. Pinard, seconded by Mr. Smith (Saint-Jean), it was ordered,—That when the House adjourns on Thursday, February 23, 1978, it shall stand adjourned until Monday, February 27, 1978.

By unanimous consent, on motion of Mr. Pinard, seconded by Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), it was ordered,—That the Members to serve on the Special Committee on a northern gas pipeline be Messrs. Allard, Breau, Dawson, Douglas (Nanaimo—Cowichan—The Islands), Foster, Goodale, Lawrence, Lee, Loiselle (Chambly), Munro (Esquimalt—Saanich), Neil, Nielsen, Penner and Railton.

Debate was resumed on the motion of Mr. Stanfield, seconded by Mr. Baker (Grenville—Carleton),—That, in the opinion of this House, the government must now renew its commitment to reduce regional disparities by developing and implementing without further delay comprehensive development strategies for Eastern Quebec and the Atlantic provinces including such areas as transportation, energy, primary resources, industrial and service sector expansion.

After further debate, proceedings on the motion expired.

---

*(Proceedings on Adjournment Motion)*

At 10:00 o'clock p.m., the question "That this House do now adjourn" was deemed to have been proposed pursuant to Standing Order 40 (1);

After debate, the question was deemed to have been adopted.

---

*Changes in Committee Membership*

Notice having been filed with the Clerk of the House pursuant to Standing Order 65 (4) (b), membership of Committees was amended as follows:

Le débat reprend sur la motion de M. Stanfield, appuyé par M. Baker (Grenville—Carleton),—Que, de l'avis de la Chambre, il faut que le gouvernement renouvelle maintenant son engagement de réduire les disparités régionales en élaborant et appliquant sans plus tarder, pour l'Est du Québec et les provinces atlantiques, des stratégies complètes de développement, notamment en matière de transport, d'énergie, de ressources primaires, d'expansion du secteur de l'industrie et des services.

Le débat se poursuit;

Du consentement unanime, la Chambre revient à l'appel des *Motions*.

Du consentement unanime, sur motion de M. Pinard, appuyé par M. Smith (Saint-Jean), il est ordonné,—Que, lorsque la Chambre s'ajournera le jeudi 23 février 1978, elle demeure ajournée jusqu'au lundi 27 février 1978.

Du consentement unanime, sur motion de M. Pinard, appuyé par M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), il est ordonné,—Que les députés devant composer le Comité spécial sur un pipe-line pour le gaz du Nord soient: Messieurs Allard, Breau, Dawson, Douglas (Nanaimo—Cowichan—Les Îles), Foster, Goodale, Lawrence, Lee, Loiselle (Chambly), Munro (Esquimalt—Saanich), Neil, Nielsen, Penner et Railton.

Le débat reprend sur la motion de M. Stanfield, appuyé par M. Baker (Grenville—Carleton),—Que, de l'avis de la Chambre, il faut que le gouvernement renouvelle maintenant son engagement de réduire les disparités régionales en élaborant et appliquant sans plus tarder, pour l'Est du Québec et les provinces atlantiques, des stratégies complètes de développement, notamment en matière de transport, d'énergie, de ressources primaires, d'expansion du secteur de l'industrie et des services.

Après plus ample débat, les délibérations relatives à cette motion sont terminées.

---

*(Délibérations sur la motion d'ajournement)*

A dix heures du soir, la motion «Que la Chambre s'ajourne maintenant» est réputée présentée en conformité des dispositions du paragraphe (1) de l'article 40 du Règlement.

Après débat, cette motion est réputée agréée.

---

*Modifications de la composition des comités*

Avis ayant été communiqué au Greffier de la Chambre des communes suivant les dispositions de l'alinéa b) du paragraphe (4) de l'article 65 du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit: